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Z Á P I S   č. 4/2023 
 

ze schůze  Školské rady Základní školy a Mateřské školy Ždírec nad Doubravou 

ze dne 30. ledna 2023. 

 

Přítomni:  Mgr. Josef Remeš, Hana Šťastná, Alena Koutná, Ing. František Němec 

Omluveni:  Lucie Andělová, Mgr. Hana Adamová 

Hosté: Mgr. Ota Benc 

Hlasování: pro–proti-zdržel se 
 

Program schůze: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Projednání a schválení Dodatku č. 3 k 7. verzi ŠVP a ŠVP pro zájmové vzdělávání ve ŠD a 

ŠK. 

3. Aktuální informace o průběhu  školního roku 2022/2023 

4. Diskuse 

5. Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Schůzi školské rady zahájil předseda školské rady Ing. František Němec, přivítal účastníky 

jednání, zejména nové členy paní Hanu Šťastnou jako zástupce rodičů a paní Alenu Koutnou 

jako zástupce zřizovatele. Dále konstatoval, že jsou přítomni 4 členové školské rady a 

školská rada je usnášeníschopná. Omluveny jsou paní Andělová a paní Mgr. Adamová.  

Hlavním bodem programu je schválení Dodatku č. 3 k 7. verzi Školního vzdělávacího 

programu. 
 

 

2. Projednání a schválení Dodatku č. 3 k 7. verzi ŠVP a ŠVP pro zájmové vzdělávání 

ve ŠD a ŠK 

Předseda požádal pana Mgr. Otu Bence o představení změn ve Školním vzdělávacím 

programu. Pan Benc seznámil školskou radu s hlavními důvody přípravy dodatku č. 3.  

Ke změnám dochází v souvislosti s potřebnou aktualizací činností v rámci projektových 

aktivit základní školy a úpravou ŠVP pro zájmové vzdělávání ve školní družině a školním 

klubu. Rušeny budou přílohy 7.1 – 7.4 důvodu neaktuálnosti údajů a z důvodu dynamického 

vývoje činnosti školy v oblasti realizace projektů. 

Po krátké diskusi byl schválen dodatek č. 3 k 7. verzi ŠVP a ŠVP pro zájmové vzdělávání 

ve ŠD a ŠK. 

Usnesení: 

Školská rada schvaluje Dodatek č. 3 k 7. verzi Školního vzdělávacího programu a Školní 

vzdělávací program pro zájmové vzdělávání ve školní družině a školním klubu. 
 Hlasování: 4-0-0 

 

3. Aktuální informace o průběhu  školního roku 2022/2023 

V diskusi o aktuálním průběhu výuky zazněla informace o aktuálně probíhajícím lyžařském 

výcvikovém kurzu 7. ročníku doplněných o žáky z 8. ročníku. Školu navštěvuje v tomto 

roce 7 žáků z Ukrajiny.  
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4. Diskuse 

V diskusi byla příznivě hodnocena úprava prostoru před vchodem do základní školy, došlo 

ke zlepšení bezpečnostních podmínek pro pohyb žáků před školou. 

Místostarosta informoval o plánu opravy silnice I/37 od 1. 7. 2023, přičemž se počítá 

s úplnou uzavírkou silnice i v úseku mezi světelnou křižovatkou a odbočkou na Horní 

Studenec. Vedení města hledá nejlepší možnosti dopravy dětí do školy během září a října 

2023. 

 

5. Závěr 

Další schůze školské rady bude pravděpodobně ke konci srpna, nebude-li potřeba dříve. 

Předseda poděkoval přítomným za účast a jednání školské rady ukončil.  

 

 

 

 

    ------------------------------------ 

Ing. František Němec                                                         

  předseda školské rady                                                     
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